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SVETNIŠKE POBUDE IN VPRAŠANJA – JANUAR 2023 

 

Ptuj, 23.1.2023 

 

Sergeja Puppis Freebairn 

1. Koliko je občina in občinski Zavodi (brez šol) porabili denarja za novoletna darila in pogostitve? 

Naprošam za podatke razdeljene po posamičnem Zavodu. 

2. Glede novoletne okrasitve so bile pohvale in kritike - slednja je predvsem letela na okrasitev stolpa, 

ker streha ni bila vključena in je izgledal kot nekakšna škatla. Predlagam, da se naslednje leto to 

uredi, ter da se okrasitev uredi na ta način, da bo lepo vidna ptujska veduta od daleč. 

3. Veliko kritik je bilo v zvezi z decemberskim dogajanjem v mestu, saj se po prižigu lučk ni dogajalo v 

mestu nič vsaj 2 tedna. Primerjave se je delalo z mestom Varaždin, ki je imelo odlični adventni sejem. 

Predlagam, da Zavod za turizem takoj po kurentovanju pripravi predlog dogajanja, ki bo potekalo ves 

december v obliki adventnega sejma ali kako drugače skupaj s stroškovno analizo, občina Ptuj pa se 

glede na razpoložljiva sredstva odloči, ali bo te aktivnosti financirala ali ne. 

4. Ormoška cesta je od krožnega prometa pri Supermestu do odcepa za Brstje popolnoma uničena in 

ker se je rekonstruukcija zamaknila na leto 2024 ali še kasneje, nujno potrebuje vsaj preplastitev. 

Cesta je nevarna za vse udeležence posebej kolesarje, zato predlagam, da občina na teren pošlje 

inšpektorja, ki naj ugotovitve posreduje na DRSI, da le-ti zagotovijo TAKOJŠNJO preplastitev na tem 

območju. 

 

Milan Klemenc 

1. Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je izdelava projekta obdelava komunalnega 

blata, ki ga je izvajala delovna skupina svetnikov in strokovnjakov v prejšnjem sestavu mestnega 

sveta MO Ptuj.  

2. Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je izdelava STRATEGIJA TRAJNOSTNEGA 

RAZVOJA IN TRŽENJA TURIZMA V OBČINI PTUJ 2022- 2028 in ali je le ta pripravljena do te mere, da bi 

jo kot osnutek objavili na spletni strani MO Ptuj, kjer bi občani lahko podali svoje predloge pred 

končnim izdelkom.  

3. Podajam pobudo, da se opravi pregled vseh »kolesark«, ki so po pričevanju občanov narejene 

dokaj nestrokovno.  



 
4. Podajam pobudo, da se za vsak krak kolesark pripravi podrobno poročilo o izvedenih delih, 

opravljenih prevzemih in pregledih ter potrditvah izvedbe.  

5. Podajam pobudo, da se objavi posodobljen plan izgradnje kanalizacijskega omrežja v MO Ptuj, da 

bodo občani vedeli kdaj lahko pričakujejo pričetek gradnje. 

6. Podajam pobudo, da se prouči možnost vzpostavitve nadzora nad igrali v Mestni občini Ptuj s 

katerimi bi preprečili vandalizem in uničevanje igral.  

7. Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj sprotno obvešča svetnike in MO Ptuj o poteku izbire 

izvajalca za odvoz odpadnega blata, ker sedaj le iz sredstev javnega obveščanja izvemo, da je v teku 

nov izbor.  

8. Na svetu staršev Osnovne šole Olge Meglič so me člani sveta staršev seznanili, da avtobusi/kombiji 

izvajalca šolskih prevozov na nekatera postajališča pridejo veliko prehitro ter odpeljejo z avtobusnega 

postajališča še pred predpisanim voznim redom zaradi česar otroci zamujajo v šolo saj avtobus/kombi 

odpeljejo pred uro v voznem redu. Otroci nato pešačijo do šole oziroma starši poizkušajo urediti prevoz 

šoloobveznih otrok individualno. Prav tako, se dogaja , da se s šolskimi prevozi v kombijih vozi večje 

število otrok od dovoljenih ter, da se ustavljajo izven predpisanih postajališč. Zaradi zagotovitve 

kontinuitete izvajanja šolskih prevozov in varnosti otrok predlagam, da se tovrstne zadeve odpravijo in 

uskladijo skladno z veljavno zakonodajo ter predpisanim voznim redom.  

9. Podajam pobudo, da se sanira cesta v Mestnem vrhu 87b na JP828351 pri stanovanjski hiši 87b 

kjer prihaja do posedanja ceste in obstaja nevarnost, da bo cesta zaradi posedanja splazila.  

 

 

Jernej Čuš 

1. Na podlagi klicev občank in občanov dajem pobudo, da se v okviru sanacije in vzdrževanja 

občinskih cest pristopi k sanaciji in ureditvi makedamskih cest za bloki v Kvedrovi ulici. 

Številni občanke in občani že več mesecev in let opozarjajo na katastrofalno stanje.  


